
  

 
 

 

 
ROKOMETNA ZVEZA SLOVENIJE 
Strokovni odbor (SO RZS) 
 

 

Zapis 9. seje Strokovnega odbora RZS, ki je bila v sredo 18.09.2024, v prostorih Rokometne 
zveze Slovenije, Leskoškova 9 e, Ljubljana in preko Teams-ov. 
 
Prisotni člani SO: dr. Marta Bon, Slavko Ivezič, Jure Šterbucl.  
 
Ostali prisotni: generalni sekretar RZS Jure Natek, predsednik RZS dr. Bor Rozman, 

tehnični direktor reprezentanc Goran Cvijić, selektor moške članske reprezentance Uroš 

Zorman, selektor ženske članske reprezentance Dragan Adžić, trener mladinske 

reprezentance Klemen Luzar, trener kadetske reprezentance dr. Marko Šibila, trener 

reprezentance U13 in vodja kampa RZS za dečke Marjan Potokar, vodja ženskih 

reprezentanc Anja Frešer, vodja moških reprezentanc Jaka Peterlin. 

 

Odsotni: David Sok, Bojan Čotar, Branka Mijatović, dr. Uroš Mohorič, Sebastjan Sovič, 

Jernej Rantah. 

 
Dnevni red:  

1. Pregled zapisnika 8. Seje SO RZS 

2. Posodobitev poslovnika SO in dogovor o delovanju SO  

3. Poročila selektorjev ženske in moške članske reprezentance 

4. Poročila trenerjev mladinske in kadetske moške reprezentance 

5. Poročila kamp RZS 

6. Razno 

 

Predsednica SO RZS dr. Marta Bon je pozdravila vse prisotne ter izpostavila, da seja ni 

sklepčna. Predlagala je, da se kljub nesklepčnosti izpeljejo 3., 4. in 5. točka dnevnega reda, 

nato pa bo sklicala korespondenčno  glasovanje samo o poročilih vseh trenerjev 

reprezentanc. Ostale točke dnevnega reda pa se bodo ponovno obravnavale na naslednji seji 

SO RZS. 

 

3. Poročila selektorjev ženske in moške članske reprezentance 

Dr. Marta Bon je pozdravila oba selektorja in jima čestitala za vse dosežke. Pozvala je 

najprej selektorja Dragana Adžića, da poda poročilo. 

 



  

 
 

Dragana Adžića je pojasnil potek priprav na OI, sodelovanje s športno psihologinjo Saro 

Isakovič, izbor ekipe za OI. Spregovoril je o motivaciji igralk, njihovo pripravljenostjo. 

Izpostavil je dobro delovanje celotnega strokovnega štaba in podporo RZS, ki je bila primerna 

nivoju tekmovanja. 

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• Da je uvrstitev na OI izreden uspeh 

 

Dr. Marta Bon se je zahvalila Draganu Adžiću za poročilo, nato pa besedo predala Urošu 

Zormanu in mu čestitala v imenu vseh članov SO. 

Uroš Zorman je izpostavil, da so se že na pripravah za OI spopadali z utrujenostjo posameznih 

igralcev zaradi poznega zaključka tekmovalne klubske sezone (Final four), z zdravstvenimi 

težavami in posledično je bilo potrebno veliko prilagajanja, iskanja novih rešitev. Prvič so h 

sodelovanju  povabili psihologinjo Saro Isakovič, kar je pripomoglo h vzdušju v ekipi, 

motivaciji, kolektivnemu duhu, ki je bil na višjem nivoju kot na zadnji reprezentančni akciji. 

Opisal je stopnjevanje forme iz tekme v tekmo, žal pa so izgubili tekmo za 3. mesto in zato 

ni bilo pravega zaključka saj je ekipa verjela v medaljo. Bil je mnenja, da bi morda sam 

lahko v ključnih trenutkih lahko odreagiral bolje. OI so velika izkušnja tudi za njega kot 

trenerja. Igralci so dali svoj maksimum in jim lahko samo čestita. 

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• Težave glede podmladka, da ni mladincev, ki bi igrali v evropskih pokalih ali vidno 

vlogo v članskem klubskem tekmovanju 

• Kaj manjka mladim za prehod v člansko kategorijo v primerjavi z igralci v preteklosti 

• Zorman je povedal, da za še en olimpijski ciklus imamo jedro igralcev, 20 igralcev, 

po tem pa bo nastala težava, praznina 

• Potrebno zgodnje privabljanje otrok v rokomet, saj vsi športni posegajo po vedno 

mlajših otrocih 

• 4. mesto na OI največji uspeh slovenskega rokometa na kar moramo biti ponosni 

• Spoštljivi moramo biti na uvrstitve na EP, SP saj je pomembno, da je reprezentanca 

na teh prvenstvih 

Dr. Marta Bon se je zahvalila Urošu Zormanu za podano poročilo. 

 

4. Poročila trenerjev mladinske in kadetske moške reprezentance 

Trener mladinske reprezentance Klemen Luzar je razložil potek selekcioniranja igralcev za 

ekipo, ki je nastopila na EP. Kot domačini so imeli možnost vpoklicati 18 igralcev, vendar sta 

dva sama odklonila, zato je v ekipi bilo 16 igralcev. Same priprave so potekale dobro, vse so 

poskušali, da bi ekipo čim bolje povezali. Na kratko je povzel potek EP. Uvrstili so se na 15. 

mesto. Kljub mnenju, da ta reprezentanca po kvaliteti sodi med 9 – 16 mesto, z doseženim 

rezultatom ni bil najbolj zadovoljen.  

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  



  

 
 

• Mladinci premalo igrajo v članski kategoriji 

• Ali klubski trenerji mladincem ne dajo možnosti ali si ne upajo vključit v člansko 

ekipo ali ni talentov  

• Ti igralci so v dveh letih napredovali za 10%, ostale reprezentance pa za 40% 

• Njihov napredek ni odvisen samo od dela trenerjev, več bi morali igralci sami vložiti 

• Šport ni več motivacija kot je bil nekoč, generacije se spreminjajo 

• Splošen upad kulture rokometa 

SO RZS predlaga okvirne ukrepe: 

• Bolj sistematičen pristop pri mladih 

• organizirati trenažni proces, da bo igralec zadovoljen pri delu, napredku 

• v okviru klubov naj se naredi karierne načrte za posamezne igralce 

• na trenerskem seminarju naj se poda osnovne smernice kako se te načrte naredi 

• v poročilo naj bi trenerji navedli, poleg tega kaj je bilo dobro in kaj ne, kaj naj igralec 

razvija 

 

Trener kadetske reprezentance dr. Marko Šibila je povzel poročilo in izpostavil sam 

tekmovalni sistem na EP, zaradi katerega so ob enem porazu v predtekmovanju morali igrati 

za uvrstitev od 9. do 16. mesta. Bil je zadovoljen s prikazano igro. Izrazil je prepričanje, da 

bi reprezentance dosegla veliko boljši rezultat, če bi v ekipi na EP bil tudi Maj Marguč. Opisal 

je potek izbora igralcev za reprezentanco in izpostavil anomalijo, da igralci prihajajo iz 

klubov, ki niso v vrhu članske kategorije. Tudi po igralnih mestih so med posamezniki velike 

razlike v kvaliteti. Reprezentanca ima nekaj perspektivnih igralcev, ki pa morajo najti mesto 

na višjem nivoju v svojem klubu.  

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• igralci te reprezentance bi že morali v članski kategoriji igrati vidno vlogo 

• kadeti naj bi igrali za člane, SO pa je v preteklosti sprejel, da kadetinje in kadeti ne 

igrajo za člane. Na tej točki bi bil potreben ponoven razmislek zaradi drugačnih 

okoliščin. 

• Glede nastopanja mlajših starostnih kategorij v višjih kategorijah bi bilo potrebno 

ponovno razpravljati in oblikovati novo določilo 

• tekmovalni sistema na EP se mora spremenit saj obstoječi ne omogoča pravične 

uvrstitve 

 

5. Poročila kamp RZS 

Marjan Potokar je opisal potek dela na 8. kampu RZS na katerem je sodelovalo 60 igralcev 

iz 29 klubov, trenirali pa so pod vodstvom 8. vrhunskih trenerjev. Izrazil je prepričanje, da 

imamo potencial in da bo trener reprezentance U15 Jani Klemenčič izmed 60 sodelujočih 

lahko sestavil kvalitetno reprezentanco. Potrebno pa bi bilo razmišljat v smeri, kje najti 

priložnost, da se bodo ti igralci lahko razvijali. Izpostavil in pohvalil je še obisk Aleksa Vlaha, 

ki se je  dolgo zadržal z igralci.  

 



  

 
 

 

6. Razno 

Pod točko razno ni bilo razprave.  

 

 

 

Predsednica Strokovnega odbora 

         Dr. Marta Bon 

 

Zapisala: Sonja Čotar 

       

Ljubljana, 23.09.2024 

 


